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Protokół 

z obrad XXI sesji Rady Miejskiej Góry 

z dnia 8 lipca 2020 r. 

 

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 800 w Sali nr 1 Starostwa Powiatowego w 

Górze . 

Rada obradowała w składzie 12 osobowy. Radny Henryk Drozdowski dołączył do obrad w punkcie 

wolne głosy i wnioski.  

Ad. 1 Otwarcie 

Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Zygmunt Iciek, rozpoczęto od odegrania 

hejnału Góry. Następnie wiceprzewodniczący przywitał Burmistrza Góry, Skarbnika oraz  Radnych. W 

związku z sytuacją epidemiologiczną w sesji nie brali udział goście. Dalej przeprowadzono logowanie 

do elektronicznego systemu głosowania. Ustalono quorum.  

 

Burmistrz podziękowała za obecność. Poinformowała, że sprawa jest pilna związane jest to z budową 

sygnalizacji świetlnej koło policji oraz koło poczty. Konkurs został rozstrzygnięty, otrzymaliśmy spore 

dofinansowanie od Marszałka Województwa Dolnośląskiego. W związku z tym musi zostać podjęta 

uchwała, zadanie zrealizowane w tym roku. Przy policji będzie sygnalizacja świetlna a przy poczcie znaki 

interaktywne. Jednocześnie prowadzone są prace związane z doświetleniem 6 przejść dla pieszych. 

Dzięki uprzejmości Dyrektora Locha z DSDIK w ramach współpracy dokumentację na sygnalizację 

wykona nieodpłatnie DSDiK.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco oprócz punktu pierwszego już zrealizowanego. 

1. Otwarcie. 

2. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Góra, w roku szkolnym 

2020/2021. 

3. Uchwała w sprawie przystąpienia do prac nad Strategią Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Legnicko-Głogowskiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021-2027 oraz 

instytucjonalizacją współdziałania powiatów i gmin wchodzących w skład Legnicko-

Głogowskiego Obszaru Funkcjonalnego. 

4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

5. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Górowskiego.  

6. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego. 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Dolnośląskiego. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2020. 

9. Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Góra.  

10. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 2 Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Góra, w roku szkolnym 

2020/2021. 

 
Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
Rada 12 głosami za - jednogłośnie podjęła w/w uchwałę. 
 
 
Ad. 3 Uchwała w sprawie przystąpienia do prac nad Strategią Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 
Legnicko-Głogowskiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021-2027 oraz instytucjonalizacją 
współdziałania powiatów i gmin wchodzących w skład Legnicko-Głogowskiego Obszaru Funkcjonalnego. 
 
Burmistrz wyjaśniła, że jest to konsekwencja działań wspólnie z Prezydentem Legnicy. Jest to bardzo ważny 
obszar. Do tej pory Gmina Góra była w OSI, dzięki tej uchwale będziemy mogli pozyskiwać znacznie większe 
środki z Unii Europejskiej. ZIt-y dysponują dużymi środkami finansowymi, OSI wykorzystuje wyłącznie te 
środki, które nie zostaną wykorzystane przez ZIT-y. Na wypracowanie strategii potrzebne są środki. Łącznie 
strategia będzie kosztować 12 tys. zł. Wówczas 30 gmin usiądzie przy jednym stole i zdecyduje na co 
przeznaczone zostaną pieniądze. Inwestycje będą realizowane do 2027 roku.  
 
 
Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
Rada 12 głosami za - jednogłośnie podjęła w/w uchwałę. 
 

Ad. 4 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
Rada 12 głosami za - jednogłośnie podjęła w/w uchwałę. 
 
 

Ad. 5 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Górowskiego.  

Burmistrz poinformowała, że zaczyna się konkretna współpraca i realizacja zadań. Propozycja aby 
przekazać dla Powiatu 60 tys. zł celem wykonania chodnika w m. Ligota. Nie są to duże pieniądze, jeszcze 
w tym roku będzie wykonany chodnik. Będzie również wykonana dokumentacja na chodnik w m. 
Kruszyniec. Starosta złoży wniosek do Funduszu Dróg Samorządowych o dofinansowanie, gdy 
dofinansowanie będzie na poziomie 80 % to Gmina Góra jest w stanie dołożyć 10 % wartości. W opłakanym 
stanie jest również droga w Strumiennej, w budżecie Starostwa są zaplanowane środki na wykonanie 
dokumentacji. Jeśli będzie przychylność ze strony Rady Miejskiej to dołożymy środków do tego zadania. W 
Ligocie jest niebezpiecznie, jest to ruchliwa droga. 
 
Janina Ziombra zapytała o to czy w projekcie jest uwzględniony odcinek chodnika w Sułkowie.  
 
Burmistrz odpowiedziała, że nie. Jest to wyłącznie przebudowa chodnika a nie budowa nowego. Z uwagi 
na fakt iż jest krawężnik zgodnie z przepisami musi to być przebudowa. Trzeba pytać w starostwie jak 
wyglądają plany dotyczące innych miejscowości. Zgłaszano wnioski dot. Strumiennej, Ligoty i Kruszyńca i 
przekazano je do Starostwa. Jest chęć działania. Gdy są prośby o interwencje to Burmistrz przekazuje do 
Starostwa. Burmistrz się zorientuje i da odpowiedź.  
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Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
Rada 12 głosami za - jednogłośnie podjęła w/w uchwałę. 
 
 

Ad. 6 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego. 

Burmistrz wyjaśniła, że chodzi o budowę sygnalizacji na przejściu dla pieszych.  

Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
Rada 12 głosami za - jednogłośnie podjęła w/w uchwałę. 

 

Ad. 7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Dolnośląskiego. 
 
Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
Rada 12 głosami za - jednogłośnie podjęła w/w uchwałę. 
 
Ad.8. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2020. 
 
Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
Rada 12 głosami za - jednogłośnie podjęła w/w uchwałę. 
 
Ad.9. Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Góra. 
 
Wobec braku pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
Rada 12 głosami za - jednogłośnie podjęła w/w uchwałę. 
 
Burmistrz poinformowała, że Gmina Góra brała udział w II edycji „Zdalna Szkoła”, otrzymaliśmy na ten cel 
115 tys. zł. Zakupiono kolejne 46 laptopów dla szkół. Dyrektorzy decydują do kogo trafią komputery. 
Odbyło się wręczenie promesy dla OSP Stara Góra. Otrzymano duże dofinansowanie w kwocie 560 tys. zł. 
na zakup nowego średniego samochodu ratowniczo gaśniczego. W tym roku OSP Stara Góra dostanie nowy 
wóz. Podziękowania dla wszystkich osób zaangażowanych w pozyskanie wozu. Składano wnioski o 
dofinansowanie dla innych OSP, OSP Czernina otrzymała ponad 7 tyś zł, OSP Wierzowice Małe ponad 9 tys. 
zł, OSP Radosław otrzymała ponad 14 tys. zł. Przede wszystkim zakupiony zostanie sprzęt. W piątek Górę 
odwiedzi Marszałek Przybylski. Po wyborach jest planowane spotkanie z Marszałkiem i Wojewodą 
dotyczące obwodnicy Góry. Kolejny ważny temat do kolej, materiały złożono już do Warszawy. Wszystko 
się przeciąga przez COVID19. Czekamy na spotkanie z GDDKiA dotyczące budowy wiaduktu. Światłowody 
idą zgodnie z planem, wg zapewnień wiosną temat powinien być zakończony. Drugostronne zasilanie idzie 
również zgodnie z harmonogramem, są przejmowane działki. Po raz drugi ogłoszono przetarg na elewacje 
ratusza. W pierwszym przetargu nie spełniono wymagań. Następnie wykonana będzie ul. Mickiewicza i 
chodniki aż do basenu.  
 
Mieczysław Fortecki poinformował, że ludzie się boją, ponieważ ze starej harcówki odpada tynk.  
 
Burmistrz poinformowała, że zgłosi to do Głogowa, ponieważ Gmina nie jest właścicielem budynku. 
Rozmowy były prowadzone aby reaktywować działalność harcówki, podjął się tego Arkadiusz Gortych. 
Rozmowy ucichły, ponieważ gmina nie jest właścicielem budynku.  
 
Janina Ziombra poinformowała, że w okresie suszy była wyłączana woda. Czy będą budowane kolejne 
zbiorniki aby zapobiec wyłączeniu wody.  
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Burmistrz poinformowała, że już na ten temat mówiła. Nie wynika to z braku wody. Kilka lat temu 
zmodernizowano stację uzdatniania wody, woda jest najważniejsza. Wybudowano drugi zbiornik, pełni on 
funkcję zastępczą. Apelujemy o racjonalne korzystanie z wody. Zapotrzebowanie jest większe, niż czas 
napełnienia zbiornika. Zbiornik napełnia się około 4 godziny. Nie potrzebne nerwy, w tym czasie zużywa 
się więcej wody. Aby przyśpieszyć proces napełniania wybudowano dodatkowy wodociąg. Planowana jest 
również budowa kolejnej studni. Aktualnie sprawdzimy czy ten nowy wodociąg się sprawdzi. TEKOM 
spokojnie może realizować zadania. Aktualnie trwają również prace nad doprowadzeniem wodociągu do 
Laskowej. Pod koniec lipca firma wchodzi na plac budowy. Wcześniej wiercono studnie jednak woda nie 
nadaje się do spożycia. Jak brakuje wody to ludzie się denerwują. Zwrócono uwagę Prezesowi TEKOMU, 
jest niedopuszczalne aby ludzie nie wiedzieli, że nie będzie wody. Taka sytuacja się nie pojawi już. Prezes 
ma informować o każdej porze, jeśli nie to będą wyciągnięte konsekwencje. Podziękowana dla Radnego 
Czyża za tłumaczenie tego problemu mieszkańcom.  
 
Janina Ziombra zapytała o pożar świetlicy w Ligocie.  
 
Burmistrz odpowiedziała, że czeka na protokół z policji. Odbyło się spotkanie z wykonawcą, jest on chętny 
do współpracy. Wstępnie nie nadaje się użytkowania, wymaga odbudowy od podstaw. Świetlica jest w 
strefie ścisłej konserwatorskiej. Wszystko będzie wymagało współpracy z konserwatorem. Gdy będą 
protokoły z policji odbędzie się spotkanie z wykonawcą i poczynione zostaną ustalenia. Na pewno świetlica 
w Ligocie będzie. Specjaliści określą co było przyczyną. 
 
Bartłomiej Czyż zapytał odnośnie nowego wodociągu jaki będzie czas napełniania zbiornika.  
 
Burmistrz odpowiedziała, że trzeba poczekać bo jeszcze nie wiadomo. Gdy będzie obecny Pan prezes Ćwian 
będzie można zapytać o konkrety.  
 
 
Ad. 10 Zakończenie obrad.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący zamknął obrady XXI sesji. 
 
Na tym protokół zakończono.  
Prot. M.Sz 


